

Title (en)
Food bag

Title (de)
Nahrungsmittelbeutel

Title (fr)
Sac d'emballage destiné au transport de nourriture

Publication
EP 0798223 A1 19971001 (FR)

Application
EP 97400329 A 19970213

Priority
FR 9603689 A 19960325

Abstract (en)

The foldable bag comprises a rigid separator (3) which is fixed on the internal surface of the bag walls (1a). This separator can occupy two positions, a storage position in which it is applied against the wall, and a user position in which it extends transversely to the wall, parallel to the bag base. The separator has a recess (7) which ensures holding a drink cup (9) in a vertical position. A transverse flap (3a) is hinged on the separator, so that, in the stored position, it is in the plane of the separator and, when in use, perpendicular to it. In the use position, a tab (6) is located under the flap and above the separator. When the cup is placed in the recess it is supported on the tab and maintains the flap perpendicular to the separator.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un sac de transport de type pliable, comportant un élément séparateur (3) qui est susceptible d'occuper deux positions, à savoir une position de stockage dans laquelle il est appliqué contre ladite paroi (1a) du sac (1) et une position d'utilisation dans laquelle il s'étend sensiblement parallèlement au fond (1c) de celui-ci, ce flan séparateur (3) comportant au moins un évidement (7) destiné à recevoir un gobelet. Ce sac est caractérisé en ce qu'il comporte un volet transversal (3a) articulé sur le flan séparateur (3) comportant, en position de stockage, une languette (6) située au-dessous du flan séparateur (3), ce dernier comportant un évidement destiné à admettre un gobelet (9), qui, lorsqu'il est en place dans ledit évidement, vient en appui sur la languette (6) afin d'assurer le maintien du volet (3a) sensiblement perpendiculairement au flan séparateur (3). <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 33/00; B65D 77/26

IPC 8 full level
B65D 33/00 (2006.01); **B65D 77/26** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 33/00 (2013.01 - EP US); **B65D 77/26** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] US 4708248 A 19871124 - DAVIS GEORGE H [US]
- [A] FR 2155725 A5 19730518 - GILLETTE CO
- [A] US 3640380 A 19720208 - HUFFMAN WILLIAM W
- [A] US 5441170 A 19950815 - BANE III WILLIAM W [US]
- [A] US 1456897 A 19230529 - MCGRATH CHARLES B
- [A] US 5071007 A 19911210 - KADIEN THOMAS G [US]

Cited by
DE102018102008A1; FR3048337A1; DE202018100496U1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0798223 A1 19971001; EP 0798223 B1 19981223; DE 69700072 D1 19990204; DE 69700072 T2 19990701; FR 2746377 A1 19970926;
FR 2746377 B1 19980424; US 5806981 A 19980915

DOCDB simple family (application)

EP 97400329 A 19970213; DE 69700072 T 19970213; FR 9603689 A 19960325; US 78576597 A 19970121